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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     24-05/22-01/10 
URBROJ : 2170-1-09-10-22-4 
Rijeka,       24. 2. 2022. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 36. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

36. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 24. veljače 2022. godine (četvrtak) s 
početkom u 8,15 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Ozren Kraljić, predsjednik VMO 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Adam Butigan, član VMO 
- Frančeska Sobol-Mišćević, član VMO 
- Iva Ciper, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 
 
 

1. Male komunalne akcije (komunalni prioriteti) – revidiranje dosadašnjeg 

načina financiranja – izvjestitelj: Marijan Bačić 

2. Razmatranje pristiglih dopisa-zahtjeva građana 

3. Razmatranje zahtjeva za korištenje prostora 

4. Razno  
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 
  
 Nazočni su od strane predsjednika i zamjenika Vijeća pozvani da iznesu svoje 
mišljenje vezano za prijedlog izmjene postojećeg sustava raspodjele sredstava 
komunalnih zahvata na području pojedinog mjesnih odbora s čime su upoznati putem 
elektronske pošte. 
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 Zamjenik Vijeća obzirom da je bio nazočan na sastanku sa nadležnim 
strukturama, prenio je sve informacije  i nazočne upoznao s istim.   

Vijeće MO  Gornja Vežica je nakon dulje rasprave i razmatranja iznijelo slijedeći  

Zaključak 

 Da podržava prijedlog promjena ali se ne slaže sa prijedlogom da se 

40% sredstava dijeli za cijeli grad nego bi se taj iznos trebao 

rasporediti samo za MO Gornja Vežica te da se za izračun površine 

uzme u obzir samo izgrađeno područje a ne šume ili oranice koje nisu 

izgrađene a pripadaju određenom Mjesnom odboru. 
   

AD 2  

 
 Predsjednik i tajnica pozvali su nazočne da iznesu mišljenje vezano za pristigle 
dopise koji su im po zaprimanju poslani putem elektronske pošte. 

Razmotreni su po redu zaprimanja: 

 Mještanin ulice Ivana Matrljana poslao je zahtjev vezano za kontejnere za 
smeće preko puta njegove kuće kbr. 22 te zbog ostavljanja i gomilanja 
smeća, predlaže da se isti premjeste. Također predlaže da se ponovo 
otvori prolaz prema Kampusu kako bi mještani mogli nesmetano prolaziti i 
uživati u šetnji. 

 Drugi mještanin iste ulice obratio se sa sličnom problematikom ali  
drugačijim stavom i mišljenjem te je u dopisu istaknuo i problematiku 
parkirnih mjesta u ulici Vjekoslava Dukića. 

 Vijeće je uz usmene upite mještana, razmotrilo i potrebu za uređenjem trga 
ispred Robne kuće Vežica budući su ploče na trgu većinom uništene a sam 
asfalt je popucao.   

 Razmotren je i dopis Vijeća MO Podvežica vezano za vozni red KD 
Autotrolej kao i za bolje održavanje oglasnih ormarića po pitanju voznih 
redova. 

 Ostali zahtjevi građana koji su bili hitniji već su proslijeđeni nadležnima na 
razmatranje i postupanje.  

 
Nakon razmatranja Vijeće je  

Zaključilo slijedeće: 

 Kontejneri odnosno spremnici za smeće od 2023. godine će se 

ukopavati odnosno postojat će novi način zbrinjavanja otpada te se 

zahtjev neće proslijediti na daljnje postupanje iz navedenog razloga.  

Otvaranje prolaza prema Kampusu, nije u nadležnosti Mjesnog 

odbora Gornja Vežica. 

 Što se tiče uređenja ulice Vjekoslava Dukića prema informacijama sa 

sastanka gradskog Odbora za promet, navedena ulica će se uskoro 

rekonstruirati zbog izgradnje rotora.  

 Vezano za uređenje trga ispred Robne kuće Vežica jednoglasno je 

zaključeno da će se Vijeće sa zamolbom za sastanak oko uređenja 

trga obratiti u Odjel gradske uprave za komunalni sustav. Istaknuli su 

da su prije nekoliko godina nakon izrađenog i plaćenog projekta u 

iznosu od 25.000,00 kn od realizacije kompletnog uređenja morali 

odustati zbog nedostatka sredstava.   

 Vijeće je inicijativu VMO Podvežica oko povećanja linija voznog reda 

podržalo u cijelosti te smatraju da bi se nakon 23 sata trebao uvesti 

mini-bus koji bi cirkulirao po cijelom gradu ili po frekventnim 

mjestima (KBC Sušak, Sveučilišni Kampus itd.)  

 Ostali zahtjevi su razmotreni i podržani.  
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AD 3 

 
 Nazočni su upoznati sa zahtjevom za korištenje prostora od strane Gradskog 
društva Crveni križ te je u subotu 19. veljače 2022. godine u vremenu od 8,00 do 13,00 
sati u dvorani Hrvatskog doma Vežica održano dobrovoljno darivanje krvi u kome je 
sudjelovalo 20 osoba od čega je 17 darovalo krv.  

 Vijeće je informaciju primilo na znanje.  
   
 

AD4 
 
 Obzirom da je na prošloj sjednici prenijeta informacija da će se program Maškare 
na Gornjoj Vežici djelomično održati, predsjednik Vijeća je prenio informaciju da se 
dogovori sa Karnevalskom udrugom Vežičkim kampanelima nisu održali i da se program, 
barem za sada, neće održati.  

   
 
Sjednica je završila u 10,30 sati.  
U Rijeci, 24. veljače 2022. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                     Ozren Kraljić 


